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Saziv:

Idemo sada na 30. pitanje, zastupnik Josip Borić postavlja ga Olegu Butkoviću, ministru mora, prometa i
infrastrukture. Izvolite.

Jandroković, Gordan
(HDZ)

Hvala lijepo uvaženi predsjedniče HS-a.
Predsjedniče hrvatske Vlade. Ministrice i ministri. Ja ću svoje pitanje postaviti ministru mora, prometa i
infrastrukture, g. Butkoviću. Naime, ova Vlada u protekle 3 godine napravila je zaista veliki iskorak u
ravnomjernom, u politici ravnomjernog razvoja RH na svim područjima. Donesli smo ovdje u HS-u Zakon
o brdsko-planinskim područjima, Zakon o otocima, Zakon o potpomognutim područjima, donesena je i
nova indeksacija.
Grad Vukovar i dalje ima jedan poseban status i, naravno, valja spomenuti da je u tijeku jedan jedinstveni
projekt, projekt Slavonija, Baranja i Srijem koji treba generirati gotovo 19 milijardi kuna ulaganja u ta
područja u smislu izgradnje komunalne infrastrukture, društvene infrastrukture, ali svakako i
gospodarstva.
Ono što mene interesira su hrvatski otoci, g. ministre jer bez obzira na jal i ljubomoru naših kolega iz
oporbe, na hrvatskim otocima još uvijek traje dobra, rekordna turistička sezona i trajat će, zasigurno još
najmanje 20-tak, 30-tak dana u velikom obimu jer ti otoci su i nakon 2 desetljeća organiziranog ulaganja
od strane države, sve bolje i bolje doprinose i samom razvoju RH, .../Govornik se ne razumije./... ali RH, i
jednostavno su postali sposobni i vraćati ono što je u njih uloženo. Stoga vam postavljam pitanja,
ministre, u programu Vlade RH do 2020. kao jedan od strateških ciljeva zapisano je da ćemo kroz politiku
ravnomjernog razvoja RH i politiku povezivanja razvijati i hrvatske otoke. Pa vas pitam, što ste vi kao
ministar učinili sa vašim ministarstvom, da bi se ostvario takav cilj i što će nam se dogoditi ili što će se
događati u budućnosti po tom pitanju.

Borić, Josip (HDZ)

Hvala, izvolite ministre.Jandroković, Gordan
(HDZ)

Hvala lijepo g. predsjedniče Hrvatskog sabora, poštovane zastupnice i zastupnici.
G. zastupniče, vezano na vaše pitanje, da, mi smo u mandatu ove Vlade zaista učinili jako puno što se
tiče hrvatskih otoka, neću spominjati i činjenicu da godišnje izdvajamo preko 300 milijuna kuna za
održavanje obalnog linijskog prometa i činjenice da je i prošle godine Agencija za obalni i linijski prijevoz
uspješno provela i natječaje ali ono na što ću se koncentrirati je da smo negdje krajem 2017. g. po prvi
puta otvorili mogućnost financiranja lučke infrastrukture na otocima i u priobalju koja su isključivo u
funkciji otočnog povezivanja.
U tom smislu je 2017. g. otvoren javni poziv ukupne vrijednosti 200 milijuna kuna i potpisali smo tada 7
projekata u svim obalnim hrvatskim županijama i na otocima i u priobalju i naravno, zahvaljujući
Ministarstvu regionalnog razvoja, mi smo ove godine otvorili dodatnih 500 milijuna kuna, znači ukupno
negdje oko 710 milijuna kuna namijenjeno je sredstva upravo za gradnju lučke infrastrukture i ja kao što
je rekao predsjednik Vlade, to je renesansa na hrvatskoj obali jer je činjenica da se u posljednjih 20, 30 i
više godina nije ulagalo kao što se to ulaže sada u lučku infrastrukturu.
Na tom drugom pozivu potpisano je dodatnih 5 luka, znači mi smo sada negdje potpisali 12 luka, do kraja
godine nas očekuje još 10-ak luka tako da vjerujem da ćemo vrlo brzo i potpisati tih 700 milijuna kuna a
ono što vrijedi reći je da su to projekti koji se financiraju sa 85% bespovratnih sredstava a 15% osigurava
državni proračun odnosno Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture.
Evo, to je, mislim da je to veliki doprinos, nastavljamo sa potpisivanjem i evo, izražavam zadovoljstvo što
smo uspjeli u realizaciji tih velikih projekata na hrvatskim otocima, hvala vam.

Butković, Oleg (HDZ)

Izvolite očitovanje.Jandroković, Gordan
(HDZ)

Hvala lijepa.
Uvaženi ministre, zadovoljan sam sa vašim odgovorom i samo želim reći da evo očekujemo vrlo brzo i
raspravu o Zakonu o javno-linijskom obalnom prijevozu koji je bio vani na e-savjetovanju i naravno, onaj
drugi zakon nas isto interesira, Zakon o pomorskom dobru i morskim lukama i vjerujemo da ćemo
zajednički, znači i Vlada ali i Sabor zaista ostvariti ove postavljene ciljeve kada govorimo o pomorskom
povezivanju otoka s kopnom i međusobno, hvala lijepo.

Borić, Josip (HDZ)
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